
 
 

REFERAT, UTVALG FOR DRIKKEVANN OG VANNMILJØTILTAK NR. 1, 2022 
TID / STED: 05.1.202, KL. 12:00- 13:00/ TEAMS 

Til stede:  Forfall 
Lillian Skuterud, Ås Nesodden kommune 
Shima Bagherain, Nordre Follo  
Line Kristin Haug, VAV, sekretær og referent  
Mads Aulie, leder, Bærum, leder  
Sigrun hval Thürmer, Asker  
Eirunn Dvergsnes, Frogn  
Tone Høysæter, VAV  

 
 

Sak 
nr. 

 Ansvar og 
frist 

1.  Referat fra forrige møte  
Godkjent 
 

 

2.  Driftsseminar 
- Se på dato neste. Kjekt å ha booket hotell i god tid. 
- Tidspunkt: Tirsdag / onsdag. VA-dager på Østlandet. Line kan booke 

to alternativer. 24 / 25.10 og / eller 1./2.11. Holmen fjordhotell er et 
alternativ. Sjekker også ut alternativer på Fornebu.  

- Innhente pristilbud og se på hva som er smart plassering mtp. 
befaringer. Fornebu er jo spennende med mange. ABV er et 
alternativ. Line sjekker tilbud før neste møte.  

- Vi kommer til å jobbe videre med dette videre i utvalgsmøtene. 
Sjekke andre aktuelle arrangementer, e.g. Vann og avløpsdagen. 

- Komite for årets seminar: Line, Mads, Eirunn.  
  

 
 
 
 
 
 
Line 

3.  Sandfang 
Utvalget har bygget kompetanse på feltet, og har hatt det oppe som tema 
flere ganger i 2022. Det er ulikt fokus, erfaring og kunnskap i kommunene. I 
helhetlig plan ligger saken som et tiltak på dem som eier vegne. 
 

• Diksjon om hvilket nivå det skal ligge på. Hvem er målgruppen? 
Handlingsplanen for fjorden – tiltakskort for Oslofjorden er sentralt. 
Renseeffekten er viktig, hvordan fremhever vi dette. Saken er at 
statsforvalteren ikke har fulgt opp denne saken.  

•  Få opp forståelsen, for å få opp motivasjonen. Det står ikke noe om 
kvalitet på sandfang. Det er lite fokus på dette fra «veifolket».  

• Veileder konsulent – fakta om sandfang i et dokument?  
• NIBIO: målte sandfang - sammenliknet om det er tømt eller ikke.  
• Ås, doktorgrads stipendiat, ås kommune og mikroplast. – 

dekkslitasje - kan si noe om partikler i sandfang (om det fanger om 
mikroplast)?   

 
Carla har akkurat vært i møte med Statsforvalteren, med over 100 personer, 
ved tiltakene. Tiltak- Staten vegvesen skal fylle ut sine tiltakskort, innen år i 

 



 
 

januar.  Antall som skal tømmes hvert år og om de ble tømte eller ikke. Hun 
bekrefter også at det er interesse for å snakke sammen om hvorfor vi gjør 
det.  Vet lite om sandfag (forurensings). Saken settes ut til entreprenører, 
derfor er forskrifter.  Sjekke ut – om Fagrådet  
 
Line høre med Statsforvalteren om de er interessert i å arrangere noe 
sammen med utvalget. Forslag om juni.  
 

4.  Neste møte  
- Innkalling kommer  

Line  
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